
De bestuursploeg van N-VA Aartselaar is ver-
sterkt met drie nieuwe en straffe bestuursleden: 
Filip Vanheukelom, Kathy Mommen en Isabelle De  
Beukelaar. Alle drie zullen ze ook een plaats  
krijgen op de N-VA-lijst voor de Aartselaarse  
gemeenteraadsverkiezingen in oktober ’24. 

Voorzitter van de jeugdraad Filip Vanheukelom
Filip Vanheukelom (29 jaar) woont al zijn hele leven in  
Aartselaar. Hij is System Engineer in de IT sector van beroep en 
woont in de Kleistraat, aan de kant van wijk ’t Heiken. Filip was 
vroeger zeer actief bij de Scouts 92e, waar hij 3 jaar als  
groepsleiding fungeerde. Hij speelt ook al lange tijd badminton 
bij de Aartselaarse club Rita Serveert. In de gemeente engageert 
hij zich al acht jaar lang als voorzitter van de jeugdraad.  
Daarmee is Filip hét gezicht van de Aartselaarse jeugd. Filip 
focust dan ook hoofdzakelijk op thema’s als jeugd,  
verenigingsleven, sport en digitalisering.

Filip Vanheukelom: “Aan mijn voorzitterschap van de jeugdraad 
zal in de loop van dit jaar een einde komen, omdat ik dan 30 jaar 
word en dus de maximumleeftijd voor de jeugdraad overschrijd. 
Het motiveert mij om nu dat engagement voor de gemeente 
verder te zetten in de politiek.”

Kathy Mommen
Kathy Mommen (38 jaar) woont met haar 
man Greg en kindjes (van 11 en 9 jaar oud) 
in de Wolffaertshoflaan in wijk  
Bruynenbaert. Ze is juriste van opleiding 
en werkt nu als legal recruitment partner. 
Kathy is de dochter van Patrick Mommen, 
huidig voorzitter van de Aartselaarse 
tennis- en padelclub SVAT. In haar vrije 
tijd speelt ze zelf ook padel en doet ze aan 
yoga. Kathy heeft een sterke interesse in 
onderwijs, werk en economie, welzijn en 
samenleving.

Kathy Mommen: “Ik wil me graag  
inzetten voor onze gemeenschap. Zeker  
thema’s als armoede en gelijke kansen  
liggen me nauw aan het hart. Ik dacht er  
oorspronkelijk aan om vrijwilligerswerk te 
doen bij een armoedeorganisatie in het  

Antwerpse, maar realiseerde me dat er ook onder onze  
kerktoren mensen zijn die het minder breed en goed hebben. 
Met dit politiek engagement wil ik hen verder helpen.”

Isabelle De Beukelaar
Isabelle De Beukelaar (40 jaar) woont met haar man Peter 
en kindjes (van 11 en 8 jaar oud) in de Kastanjelaan in wijk 
Lindenbos. Ook Isabelle is juriste van opleiding en werkt nu 
voor een grote verzekeraar. Isabelle woont sinds 2009 in onze 
gemeente en raakte door de dans- en tennishobby’s van de 
kinderen helemaal ingeburgerd in Aartselaar. Zelf speelde ze 
lange tijd volleybal en vandaag zie je Isabelle regelmatig op 
een padelterrein. Thema’s die haar zeer interesseren zijn jeugd, 
onderwijs, sociale zaken, economie, ruimtelijke ordening en 
sport.

Isabelle De Beukelaar: “Politiek heeft me altijd geïntrigeerd. 
Na mijn studies overwoog ik al om professioneel aan politiek te 
doen, maar uiteindelijk heb ik een ander carrièrepad  
bewandeld. Ik ben blij dat ik nu wel deze stap kan zetten en me 
voor Aartselaar kan inzetten. Inzet voor een mooiere samen- 
leving heb ik namelijk altijd belangrijk gevonden. Omwille van 
het verlies van een dierbare collega en te veel mensen die me 
nauw aan het hart liggen die vechten tegen kanker, heb ik me 
samen met een vriend ingezet voor Levensloop en sponsoring 
binnengehaald voor de stichting. Die positieve energie wil ik 
nu ook graag inzetten om Aartselaar nog mooier te maken.”

N-VA Aartselaar trekt drie sterke aanwinsten aan
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Kathy Mommen, Filip Vanheukelom en Isabelle De Beukelaar versterken het N-VA-team
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Hans Cops en Mia Moortgat vervoegen  
N-VA Aartselaar als onafhankelijken

Bij de gemeenteraadsverkiezingen in oktober 
zullen Hans Cops (ex-Groen) en Mia Moortgat 
(CD&V) als onafhankelijken op de lijst staan van 
N-VA Aartselaar. Dat kondigden burgemeester 
en N-VA-lijsttrekker Sophie De Wit en lokaal 
N-VA-voorzitter Bart De Hertogh aan op hun  
druk bijgewoonde nieuwjaarsreceptie.

Hans Cops is schepen van onder meer Leefmilieu en  
Afvalbeleid. Eind ’23 besloot hij zijn partij Groen te verlaten en 
als onafhankelijke te zetelen in de gemeenteraad. Mia  
Moortgat is voorzitster van CD&V. Ze heeft momenteel geen 
mandaat meer, maar zetelde voordien meerdere legislaturen in 
de gemeenteraad. Mia’s komst houdt ook in dat CD&V  
Aartselaar niet met een aparte lijst zal opkomen bij de volgende 
gemeenteraadsverkiezingen. CD&V Aartselaar steunt volop haar 
kopvrouw en de campagne van N-VA Aartselaar. Mia Moortgat 
behoudt dus ook gewoon haar CD&V-lidkaart.

Hans Cops verdedigt schepenpalmares op N-VA-lijst
Hans Cops kijkt uit naar zijn nieuwe uitdaging: “In 2018 kwam 
ik last minute op de lijst van Groen terecht en voerde ik niet echt 

campagne. Desondanks kreeg ik in 2021 de kans om René  
Lauwers op te volgen als schepen van Leefmilieu, Afvalbeleid, 
Energie en Markten & Foren. Ik leerde mijn N-VA-collega’s  
kennen als gedreven en harde werkers en kreeg ook zelf meteen 
alle kansen van hen om beleid te maken. Helaas stelde ik in  
tussentijd vast dat Groen Aartselaar steeds minder  
bestuursleden kende en dat ondersteuning van Groen nationaal 
achterbleef. Het deed me besluiten om voortaan als  
onafhankelijke verder te gaan. 

Ik ben nu heel blij met de kans die N-VA Aartselaar mij biedt om 
me als onafhankelijke aan de kiezer te kunnen presenteren en 
mijn palmares te verdedigen. De overstap naar een N-VA-lijst is 
voor mij in feite maar een kleine stap, omwille van de  
uitstekende samenwerking in het schepencollege de afgelopen 
jaren. Bovendien maken links-rechts-tegenstellingen op  
gemeentelijk niveau ook helemaal niet uit. Ik heb mezelf  
trouwens ook nooit links of rechts gevoeld, maar beschouw 
mezelf wel als een ecologist die veel waarde hecht aan het milieu, 
de natuur en duurzaamheid. Dat vind ik allemaal terug in het 
beleid dat de N-VA in Aartselaar al twee legislaturen consequent 
voert.”

Voltallige schepencollege op één kieslijst
Burgemeester en lijsttrekker Sophie De Wit is zeer blij met Hans 
Cops’ komst: “We hebben Hans in het schepencollege leren  

kennen als een zeer gedreven en positieve politicus. Hans heeft 
een hart voor Aartselaar en zoekt in consensus mee naar de 
beste oplossing. Het had heel jammer geweest moest het werk 
en talent van Hans verloren zijn gegaan na zijn opstappen bij 
Groen. We bieden hem dan ook graag de kans om met zijn 
beleid naar de kiezer te trekken op onze N-VA-lijst. Met het 
voltallige schepencollege op één lijst is het voor de Aartselaarse 
kiezer ook eenvoudig: wie tevreden is van het huidige beleid, kan 
dat met een stem op de N-VA-lijst laten blijken.”

Mia Moortgat wil zich inzetten voor sociaal zwakkeren
Mia Moortgat geeft mee waarom CD&V niet meer apart  
opkomt: “In 2018 kwam CD&V nog in kartel op met NAP, maar 
helaas verliep die samenwerking stroef en gunde NAP haar  
kartelpartner na de verkiezingen niets. Het zorgde voor een 
wrange nasmaak en zorgde er voor dat CD&V niet langer in de 
gemeenteraad vertegenwoordigd was. De voorbije zes jaar viel 
echter op dat het huidige  
gemeentebestuur een knap beleid 
voerde. Denk maar aan mooie  
realisaties zoals het  
intergemeentelijk zwembad of de 
nieuwe kleuterschool. 

Ondertussen bleef bij CD&V de 
eigen verjonging uit, waardoor 
we eind 2023 hebben besloten om 
niet langer met een eigen lijst op te 
komen, maar onze steun te geven 
aan de huidige meerderheid. Bij 
de N-VA voelt het toch wat aan als 
thuis komen, want met sommigen 
van hen stond ik in 2006 nog samen 
op de lijst ten tijde van het CD&V-
N-VA-kartel. Denk maar aan Sophie 
De Wit, Eddy Vermoesen, Hilde 
Heyman of Jan Van der Heyden. 
Ik kijk er naar uit om terug met die 
ploeg campagne te kunnen voeren.

Zelf kom ik dus als onafhankelijke 
op de N-VA-lijst te staan, maar ik 
behoud wel mijn CD&V-lidkaart. 
Ons CD&V-bestuur ondersteunt 
deze samenwerking volledig en zal 
met haar middelen de  
N-VA-campagne ondersteunen. We 
roepen onze CD&V-kiezers dan ook 
op om in 2024 in Aartselaar een 
stem op de N-VA-lijst uit te brengen.

Zelf ambieer ik niet meteen een 
nieuwe legislatuur in de  
gemeenteraad, maar ik wil me wel 
heel graag nog zes jaar inzetten in 
het Bijzonder Comité voor de  
Sociale Dienst, in feite de  
opvolger van de vroegere OCMW-
raad. Sociaal beleid heeft me altijd 
enorm geïnteresseerd en ik kijk er 
naar uit om dat samen met  
Welzijnsschepen Hilde Heyman 

verder uit te bouwen. Het zou een mooi slot van mijn politieke 
carrière zijn.”

Steun van Mia Moortgat en CD&V is van harte welkom
Ook de komst van Mia Moortgat stemt Sophie De Wit blij: “Mia 
en ik gaan al lange tijd mee. Beiden begonnen we in 2001 in de 
gemeenteraad en daar hebben Mia en ik toch samen 18 jaar lang 
gezeteld, tot er in 2018 een einde kwam aan Mia’s gemeente-
raadsmandaat. Hoewel Mia altijd in de oppositie heeft gezeten, 
heeft ze zich steeds constructief en positief gedragen. Politieke 
spelletjes zijn aan Mia niet besteed. Die constructieve houding 
bleef Mia ook voeren nadat ze door het NAP-manoeuvre uit de 
gemeenteraad verdween. Het siert CD&V Aartselaar dat ze als 
oppositiepartij buiten de gemeenteraad steeds de intellectuele 
eerlijkheid had om te zeggen wat goed ging. Nu gaan  
samenwerken voelt dan ook natuurlijk aan. Samen kunnen we 
aan een nog mooier en aangenamer Aartselaar werken.”

Mia Moortgat, voorzitter Bart De Hertogh en Hans Cops tijdens de nieuwjaarsreceptie van N-VA Aartselaar
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Totaalaanpak  
voor Carillolei en  
(stuk) Leugstraat  
vanaf maart

“Een vernieuwing van de riolering is echt noodzakelijk in deze 
straten”, verduidelijkt schepen van Openbare Werken Bart  
Lambrecht. “Bij hevige regenval is er regelmatig wateroverlast, 
zeker ter hoogte van de oude gemeentemagazijnen. De nieuwe 
riolering moet die problemen oplossen. Bovendien was de oude 
riolering hopeloos versleten en geïnfiltreerd door de  
boomwortels. De nieuwe riolering zal nu ook aansluiten op de 
grote riolering die in 2019 door Aquafin op de Boomsesteenweg 
is aangelegd.”

Veiligere fietsinfrastructuur in Leugstraat
Bij de nieuwe wegenis in de Carillolei verandert er niet zo veel. 
Het gedeelte tussen Laar en della Faillelaan blijft enkelrichting, 
terwijl het gedeelte tussen della Faillelaan en Leugstraat  
dubbelrichting blijft. Wel zal in het enkelrichtingsgedeelte de 
rijbaan wat versmald worden, zodat er meer ruimte komt voor 
fietsers en voetgangers in de schoolomgeving.

In de Leugstraat verandert het uitzicht wel. “Er komen  
fietspaden in het gedeelte tussen A12 en Zonnetij. Die fietspaden 
sluiten dan mooi aan op de bestaande fietspaden van de A12. 

Zo moeten fietsers niet meer tussen auto’s of op het voetpad 
manoeuvreren om tot die fietspaden te geraken.

Vanaf Zonnetij veranderen de fietspaden in  
fietssuggestiestroken. Geparkeerde auto’s krijgen een aparte 
parkeerstrook. Het snelheidsregime daalt daar naar 30 km/u. Er 
komt ook een veilige oversteek voor fietsers van het  
Zonnetijpad. Dat wordt ook vaak gebruikt door fietsende 
schoolkinderen”, zegt mobiliteitsschepen Bart Lambrecht.

Nieuw voetpad in Leugstraat
Dit voorjaar start de gemeentelijke  
wegendienst ook met de  
voetpadheraanleg in de Leugstraat  
tussen Carillolei en  
Langlaarsteenweg. Voetpaden en 
plantvakken worden vernieuwd. 
Eerst wordt het noordelijk  
voetpad aangepakt. In 2025 volgt 
dan ook het zuidelijk voetpad. 
Er wordt bewust met een kleine, 
mobiele werf gewerkt. Die 
schuift enkele week enkele  
tientallen meters op. Op die 
manier blijft de hinder voor de 
talrijke bewoners beperkt tot 
een minimum.

Begin maart start een aannemer met een totaal-
renovatie van een gedeelte Leugstraat – tussen 
A12 en Carillolei – en de volledige Carillolei. Het 
rioleringsproject zorgt voor een gescheiden  
rioleringsstelsel. Meteen wordt ook de hele  
wegenis vernieuwd. Het is het laatste grote  
rioleringsproject van deze legislatuur.

 Retentiebekken De Raafkens bewijst meteen haar nut
Afgelopen jaar legde de provincie Antwerpen een 
groot bufferbekken aan in de Reukens,  
ter hoogte van de Halfstraat. Het  
overstromingsgebied moet de waterproblematiek 
rond de Wullebeek aanpakken. Het gebied is 3,5 
hectare groot. Door het uitgraven van 22.680 
kubieke meter grond kan er voortaan 17,5 miljoen 
liter water opgevangen worden.

“Ondanks de overstromingen in het verleden in 
Schelle (onder meer de A12-shopping) en  
Aartselaar, was niet iedereen overtuigd van de 
meerwaarde. Maar bij de hevige regenval van  
de voorbije maanden stond er meteen heel wat 
water in het bufferbekken en bleven de  
problemen op vroegere plaatsen uit”, zegt  
milieuschepen Hans Cops. Lees verder op de volgende pagina 

In oktober trekken we met z’n allen weer naar de stembus. Het zijn dan  
gemeenteraadsverkiezingen. De voorbije vijf jaar hebben onze N-VA-mandatarissen 
ontzettend hard gewerkt om van Aartselaar een nog aangenamere gemeente te maken. 
In deze en komende huis-aan-huisbladen blikken we dan ook graag eens terug op onze 
verwezenlijkingen. Vandaag blikken we terug op de belangrijkste verwezenlijkingen van 
schepen Hilde Heyman. In de komende huis-aan-huisbladen is het de beurt aan de  
andere schepenen en burgemeester. 

Bart De Hertogh – voorzitter N-VA Aartselaar

TERUGBLIK

Sociaal Beleid
Hulp voor wie het nodig heeft
In Aartselaar helpen we degenen die hulp behoeven. Het 
Sociaal Huis voert een rechtvaardig, maar streng beleid. 
Mensen in moeilijkheden trachten we terug zelfredzaam te 
maken. 

Het sociaal beleid van de N-VA werkt. Volgens de recentste 
cijfers van de gemeentemonitor kende de kansarmoede-index 
in Aartselaar een relatieve afname van liefst 19,4% afgelopen 
drie jaar. De kansarmoede bedraagt nu nog 4,6% in  
Aartselaar, tegenover 12,6% gemiddeld in Vlaanderen.

Activering van leefloners
Eén van de belangrijkste acties om mensen zelfredzaam te 
maken, is hen aan een job te helpen. Schepen van Sociaal 
Beleid Hilde Heyman tracht dan ook zo veel mogelijk  
Aartselaarse leefloners naar een job te begeleiden.

Samenwerking met de voedselbanken
Niet iedereen heeft de financiële middelen om maandelijks 
rond te komen en elke dag voldoende eten te voorzien. Voor 

hen sloot Hilde Heyman samenwerkingsakkoorden met de 
sociale kruideniers in Kontich en Edegem.

Opstap-pas geeft korting op activiteiten
Wie het financieel moeilijk heeft kan sinds kort met de  
Aartselaarse Opstap-pas tal van culturele of sportieve  
activiteiten mee beleven. Met de pas krijg je dan 50% korting.

Digibanken helpen mensen in digitale wereld
De wereld wordt steeds digitaler. Om niemand daarin 
achter te laten organiseert Aartselaar samen met Vlotter de 
Digibanken. Dat is een open en laagdrempelig aanbod om 
mensen te helpen met de digitalisering.

www.n-va.be/aartselaaraartselaar@n-va.be
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Wonen, Integratie  
& Gezondheidsbeleid

Het Aartselaars  
coronabeleid

Oprichting woonmaatschappij Thuisrand
Samen met zeven andere gemeenten uit de Zuidrand startte 
Aartselaar de woonmaatschappij Thuisrand op. Thuisrand 
nam het vroegere De Ideale Woning over en integreerde ook 
het sociaal verhuurkantoor Woonweb in haar werking. 

Vanaf nu is er dus één duidelijk aanspreekpunt in plaats van 
de vroegere versnippering. Thuisrand kan ook een sociaal 
woonbeleid uittekenen dat meer op maat van onze gemeente 
is.

Sociale woningprojecten helpen Aartselarenaren in 
eigen gemeente wonen
De Vlaamse overheid legt Aartselaar op om minstens 143 
sociale huurwoningen te hebben. Aan dat aantal zitten we 
nog niet. Om te vermijden dat we onder Vlaamse curatele 
worden gezet, ontwikkelde woonschepen Hilde Heyman 
twee knappe projecten: Jarys (G. Gezellestraat) en Koekoek 
(E. Hullebroecklaan). Weldra worden de bouwvergunningen 
aangevraagd. 

De Aartselaarse wachtlijst voor sociale woningen is groot. 
Nieuwe sociale projecten gaan dan ook in eerste instantie 
naar eigen inwoners.

Jonge Aartselaarse gezinnen ondersteunen voor 
de bouw van eigen woning
Daarnaast verkocht de gemeente negen loten bouwgrond in 

de E. Tinellaan voor een prijs die circa 20% lager ligt dan de 
marktprijs. De gronden worden voorbehouden voor jonge 
gezinnen met een Aartselaarse band. Zo helpen we onze 
jongeren in eigen gemeente te blijven wonen.

Integratie nieuwkomers en opvang Oekraïense 
vluchtelingen
Anderstalige nieuwkomers willen we goed integreren in het 
Aartselaarse sociale weefsel. Via projecten als Babbelplus en 
Babbelkous leren we hen Nederlands en vinden ze hun weg 
in onze mooie gemeente.

Met de oorlog in Oekraïne kwam er voor Hilde Heyman 
nog een extra uitdaging om talrijke vluchtende Oekraïense 
gezinnen onderdak te verschaffen.

Oprichting eerstelijnszone Rupelaar
Om de zorgverleners in onze regio dichter bij elkaar te 
brengen en gecoördineerder te laten samenwerken, werd 
de eerstelijnszone Rupelaar opgericht. De eerstelijnszone 
bevordert ook de gezondheid, bijvoorbeeld door middel van 
rookstopbegeleiding.

Om de lokale artsen extra te ondersteunen, is er ook een 
bloedafnamepunt in het Sociaal Huis gestart.

Bij de opmaak van de beleidsplannen in 2018 en 2019 was er 
van het coronavirus nog geen sprake. Vanaf 2020 doemde het 
virus op en zorgde het voor heel wat bijkomende  
maatregelen. Welzijnsschepen Hilde Heyman nam haar  
verantwoordelijkheid en nam het beleid op sleeptouw.

De oprichting van een vaccinatiecentrum  
en triagepost
Met de pas opgerichte eerstelijnszone Rupelaar werd in  
recordtempo een vaccinatiecentrum opgericht. Liefst 94% 
van de Aartselarenaren liet zich er vaccineren. 
Om het virus in te dijken werd een triagepost opgestart. 
Opsporing, controles en informatieverstrekking waren ook 
noodzakelijk. Hilde Heyman ging met haar achtergrond als 

verpleegkundige vaak als vrijwilliger helpen in de triage en 
het vaccinatiecentrum.

Belronde naar alle senioren en maaltijden aan huis
In de eerste coronagolven lag de focus op senioren, zowel wat 
hun gezondheid betreft als om eenzaamheid tegen te gaan. 
Met een legertje vrijwilligers werden alle Aartselaarse senio-
ren opgebeld om te horen of ze het goed stelden.
Andere vrijwilligers zorgden dan weer voor maaltijden aan 
huis bij diegenen met een zwakkere gezondheid.

Veiligheidsmateriaal voor gezondheidswerkers
In de eerste coronagolf was er een acuut tekort aan  
veiligheidsmateriaal voor mensen in de gezondheidssector. 

Het Sociaal Huis sprong bij en bezorgde de lokale  
gezondheidswerkers heel wat materiaal.

Hulp aan getroffen woonzorgcentra
Het coronavirus spaarde helaas de woonzorgcentra niet.  
Ook de Aartselaarse woonzorgcentra werden getroffen.  
Aartselaar hielp hen via bijkomende vrijwilligers,  
communicatie en medische ondersteuning.

Aartselaarse kinderopvang bleef open
Terwijl zowat alle sectoren sloten, hield Aartselaar bewust 
de kinderopvang open. Zo konden gezondheidswerkers zich 
tijdens de crisis focussen op de hulpverlening en werden hun 
kinderen toch goed opgevangen.

www.n-va.be/aartselaaraartselaar@n-va.be
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Oprichting van het Huis van het Kind Aartselaar
Onder impuls van Hilde Heyman werd deze legislatuur 
in Aartselaar een Huis van het Kind opgericht. Het is een 
samenwerking tussen organisaties die ouders helpen met 
kinderopvang, gezondheidszorg, vrijetijdsaanbod,  
opvoedingsondersteuning, huiswerkbegeleiding,  
workshops en veel meer.

Daarnaast werken we momenteel het lokaal buitenschools 
beleid uit, denk maar aan opvang en activiteiten.

Generatie Rookvrij
Zien roken doet roken. Met het project Generatie Rookvrij 
vermijden we rokende (groot)ouders aan de schoolpoort, 
kinderopvang, speeltuintjes en sportterreinen.

Seniorenbevraging en seniorenbehoefteonderzoek
Een volwaardig seniorenbeleid start bij het in kaart brengen 
van de behoeften van senioren. Via een uitgebreide en  
wetenschappelijke bevraging bij honderden Aartselaarse 
senioren werden alle vragen en wensen in kaart gebracht.

Dat resulteerde ook al in een uitgebreide seniorenweek, met 
talrijke activiteiten op maat van de doelgroep.

Aanpak van eenzaamheid
Eén van de gedetecteerde problemen is dat ook in Aartselaar 
heel wat senioren eenzaam zijn. Schepen van Senioren Hilde 
Heyman probeert hen uit hun isolement te halen door die 
eenzaamheid aan te pakken. Eén van de concrete projecten 
daartoe is ‘Burenhulp’, waarbij buren met senioren in contact 
worden gebracht om hen voor kleinere zaken ter hulp te 
schieten. Op die manier kunnen senioren ook langer in hun 
woning blijven wonen.

Permanente renovatie van  
seniorenflats
Aartselaar heeft 25 seniorenflats in eigen  
beheer. Om die modern te houden, voorzag 
Hilde Heyman een jaarlijks renovatiebudget. 
Op die manier worden elk jaar minstens 
twee flats volledig gerenoveerd.

De gele doos die  
mensenlevens redt
Samen met onze buurgemeenten  
ontwikkelden we een gele doos 
voor alle Aartselaarse senioren. 
Dat is een soort brooddoos die in de 
ijskast wordt bewaard. De doos bevat 
cruciale medische informatie, zoals 
medicatie, allergieën of  
contactpersonen. Een hulpverlener 
weet zo meteen wat er moet gebeuren.

Gezinsbeleid &  
Seniorenbeleid

aartselaar@n-va.be www.n-va.be/aartselaar
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